



**01. DEDON**

Striking, sumptuous and sophisticated, the *Tigmi Deep* sofa is not only aesthetically appealing but also boasts a double-padded construction that makes it the most comfortable sofa the brand has ever launched. Sit in shady seclusion with Tigmi's removable woven roof.

奪目、華美和精緻的 *Tigmi Deep* 沙發，不但外形吸引，更用上雙倍座墊物料，成為品牌眾多沙發中最舒適的一款設計。加上 Tigmi 可拆式頂篷，讓你安坐在蔭涼的座位中。



**02. FARO BARCELONA**

The *Grow* LED lamp goes double duty as both a light and a planter. The diffused light makes a quirky display of your shrubbery when teamed with the optional flowerpot attachment. Available from *Future Lighting*. 這款 *Grow* LED 燈能兼作燈具和植物盆。這盞漫射照明燈可選配花盆擺設，成為你綠色小天地中一個獨特又實用的裝飾品。於未來照明有售

**03. TRIBÙ**

Tribù's *Contour* collection blends seamlessly with your outdoor space, regardless of its shape, size or style. The range's powder-coated tubular construction conveys lightness, following simple curved lines for an elegant, understated appearance.

不管你的戶外空間形狀、面積和風格如何，Tribù 的 *Contour* 系列也能完美融入其中。系列的粉末塗層管狀結構格調輕盈，簡約曲線又能營造出優美素雅的感覺。



**04. B&B ITALIA**

Named for its distinctive shape, B&B Italia's *Butterfly* range of modular outdoor seating can adapt to any space – enabling you to enjoy your garden, terrace or rooftop in supreme comfort and style. Available from *colourliving*

以提供獨特外形傢具聞名的 B&B Italia，推出迎合不同空間的 *Butterfly* 組合式戶外沙發系列，讓你無論置身花園、平台或天台，也能滿有格調地舒適享受。於 *colourliving* 有售